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Kádár János fogadta 
0 Dzin U hadseregtábornokot 

LosoncziPál 
Afganisztánba utazott 

Losonczi Pál, a Népköztár-
saság Elnöki Tanácsának el-
nöke Mohammad Daudnak, 
az Afgán Köztársaság elnö-
kének meghívására pénteken 
hivatalos látogatásra Afga-
nisztánba utazott. 

Az Elnöki Tanács elnökét 
út jára elkísérte Bíró József 
külkereskedelmi miniszter, 
Roska István külügyminisz-
ter-helyettes, Oszlrovszki 
György, az Országos Atom-
energia Bizottság elnöke. Mi-

kó József, hazánk Kabulba 
akkreditált nagykövete az af-
gán fővárosban csatlakozik a 
kísérethez. 

A búcsúztatásra a Ferihe-
gyi repülőtéren megjelent 
Trautmann Rezső, az Elnöki 
Tanács helyettes elnöke, Cse-
terki Lajos, az Elnöki Tanács 
titkára, Nánási László és 
Úszta Gyula, az Elnöki Ta-
nács tagjai, Pullai Árpád 
közlekedés- és postaügyi mi-
niszter, Schultheisz Emil 

egészségügyi miniszter, Rácz 
Pál külügyi államtitkár, Vár-
konyi Péter államtitkár, a 
Minisztertanács Tájékoztatá-
si hivatalának elnöke. 

Losonczi Pál, az Elnöki Ta-
nács elnöke, úton az Afgán 
Köztársaságba, pénteken Tbi-
liszibe érkezett. A' repülőté-
ren Losonczi Pál Pavel Gi-
lasvili, Grúzia Legfelsőbb 
Tanácsa Elnökségének elnö-
ke, és más hivatalos szemé-
lyiségek fogadták. 

Az Északi városrészben átadták 
az ezredik lakást 

Tovább j'avuló ellátás, 
korszerű termékek 

zak. S mindez sok pénzbe, 
munkába kerül. Amikor a 
beköltözők átveszik a kul-
csot, még csak első pillana-
tai az örömnek, mert ezután 
jönnek az újabb gondok, az 
üzletek, a bölcsődék, az is-
kolák, az utak hiánya. A 

A könnyűipari miniszter sajtótájékoztatója 
A hazai ipar össztermelé-

sének 17 százalékát a. köny-
nyűipar adja. A nemzeti 
jövedelemhez a múlt évben 
32 milliárd forinttal járult 
hozzá az ágazat, amely je-
lenleg az iparban dolgo-
zók összlétszámának 26 szá-
zalékát foglalkoztatja. a 
könnyűipari munkásoknak 
68 százaléka nő, s ez az 
arány 23 százalékkal halad-
ja meg az ipar egészének 
átlagát — vezette be az 
ágazat népgazdaságban el-
foglalt helyének és szere-
pének legfontosabb jellem-
zőivel Keserű Jánosné köny-
nyúipari miniszter pénte-
ken, a Parlamentben tar-
tott sajtótájékoztatóját. 

A miniszter elmondotta, 
hogy a könnyűipar fejlődé-
sének, gazdálkodásának ez 
évi tendenciája a korábbi-
aknál kedvezőbb, tovább 
javult az ellátás, korszerű-
ek a termékek. Az idén az 
ágazat egészében meggyor-
sult a termelés növekedésé-
nek üteme, s ezen belül ki-
emelkedik a papír- és nyom-
daipar termelésének 8—10 
százalékos fokozása. A ter-
veknek megfelelően a köny-
nyűipar a tavalyinál előre-
láthatólag 4—5 százalékkal 
több terméket állít elő. s a 
termékszerkezet korszerű-
södése nyomán, a magasabb 
értékű termékek nagyobb 
hányadának kibocsátásával a 
termelési érték várhatóan 
6—6,5 százalékkal növek-
szik az idén. 

Bár a hazai árukínálat 
észrevehetően javult, s ke-
vesebb a minőségi rekla-
máció, sok még a tenni-
való. Minthogy az utóbbi 

időben a ruházati cikkek és 
a bútorok kereslete csak 
mérsékelten nőtt. most nem 
a mennyiség fokozására, ha-
nem a termékösszetétel to-
vábbi, kedvező irányú ala-
kítására helyezik a fő fi-
gyelmet. A miniszter rá-
mutatott, hogy az alacso-
nyabb árkategóriákba tar-
tozó termékeknek is gyor-
sabban kell követniük a di-
vat változásait, és jobban 
kell igazodni azoknak a ré-
tegeknek az igényeihez is. 
akik hajlandók a különle-
gesebb áruért magasabb árat 
fizetni. 

A továbbiakban elmon-
dotta. hogy a ruházati ipar 
figyelemre méltó eredmé-
nyeket ért el a gyermekek, 
elsősorban a legfiatalabb 
korosztály ellátásában, de a 
6—12 éveseknek nyújtott kí-
nálatot tovább kell javíta-
ni. ú j termelők kijelölésé-
vel is. Javult, gazdagodott 
a szabadidő-ruházat vá-
lasztéka. A leggyorsabban a 
kötöttáru-termelés növeke-
dett, aminek kedvező hatá-
sát mind a méteráru, mind 
pedig a kötöttáruüzletek vá-
sárlói egyaránt tapasztal-
hat ják. 

Mint az ágazat legkriti-
kusabb szakterületéről szó-
lott a bőr- és cipőiparról. 
Az elmúlt hónapokban a 
Központi Népi Ellenőrzési 
Bizottsággal közösen vég-
rehajtott széles körű vizs-
gálat tapasztalatai, a Mi-
nisztertanácsnak tett jelen-
tés és az ott elfogadott ja-
vaslatok alapján megkezd-
ték a feltárt hibák felszá-
molását. Számottevő javu-

lás részben az importlehető-
ségektől, árpolitikai intéz-
kedésektől és a gyárak gon-
dosabb munkájától várha-
tó. A bőrgyárakban már 
megkezdődött, illetve kez-
dődő rekonstrukciók nyo-
mán az eddigieknél több pu-
ha bőr áll majd a cipő-
ipar rendelkezésére. növe-
lik a jobb minőségű kellé-
kek, bélésanyagok gyártását, 
és javít ja a cipőgyártás 
technológiai feltételeit. 

A nyomdák rekonstrukció-
ja jó ipari hátteret ad a 
kultúrpolitika céljainak meg-
valósításához; az 1975. évi 
152 ezer tonnával szemben 
az idén 170 ezer tonna 
nyomdatermék készül. 

A miniszter elmondotta, 
hogy a zavartalan jövő évi 
ellátás érdekében a bel-
kereskedelemmel egyeztet-
ték az igényeket és az ipar 
kínálatát. A felkészülés ta-
pasztalatai szerint az ipar 
minőségileg valamennyi 
főbb termékcsoportból ki 
tudja majd elégíteni a bel-
kereskedelem igényeit. il-
letve megközelíti azokat. A 
rendelkezésre álló techni-
kai és anyagi feltételek 
alapján választékosabb és 
jobb minőségű árukból, ha 
nem is korlátlanul, de to-
vább javíthatják a keres-
let kielégítését. 

Nagy feladatokat ró az 
iparra exportkötelezettségei-
nek teljesítése. Mindebben, 
mind pedig a belföldi ellá-
tásban nagy szerepe van a 
Nagy Októberi Szocialista 
Forradalom 60. évfordulójá-
ra kibontakozott munka-
versenynek. 

tervezéskor erre is gondol-
tak, remélhetőleg e nélkülöz-
hetetlen létesítmények is 
épülnek a házak után. 

A tegnapi lakásátadás el-
tért a szokványostól, hiszen 
az ezredik Északi városrészi 
lakásba költözhetett be a 
tulajdonosa. A 315-ös épü-
let előtt tartott ünnepségen 
az egybegyűlteket Maros 
János, a Tabán Lakásépítő 
és Fenntartó Szövetkezet el-
nökhelyettese köszöntötte, 
mivel az ünnepelten kívül 
még 59 család kapott az 
épülettömbben otthont. A 
megnyitó után Vass Imre, a 
MÉSZÖV elnökhelyettese 
köszöntötte a beköltözőket. 
Ezután átadta a kulcsot és a 
MÉSZÖV elnöksége 3 ezer 
forintos vásárlási utalvá-

Acs S. S á n d o r f e l v é t e l e 

Vass Imre, a MÉSZÖV elnökhelyettese köszönti a boldog 
lakástulajdonost, Geigcr Imrét 

nyát, Geiger Imre autódaru-
vezetőnek, aki a harmadik 
emeleten az ezredik lakás 
tulajdonosa, A kétgyerme-
kes csalódapa a MÁV-nál 
dolgozik, s munkahelye se-
gítette a lakásvásárlást. 

Ezt követően Zsák Miklós, 
a DÉLÉP főépítésvezetője az 
építők nevében köszöntötte 
a családokat, majd átadta az 

ezredik lakás * tulajdonosá-
nak a szocialista brigádok 
ajándékát. Ez nem más, 
mint a Jedlik Ányos villany-
szerelő, a Barátság központi-
fűtés-szerelő, a Béke bur-
koló, a Fidel Castro festő, a 
Törekvés asztalos, valamint 
a Szabadság vízvezeték-sze-
relő brigád kétéves, soron 
kívüli garanciát vállaló ok-
mánya. 

flczél György és Óvári Miklós 
megbeszélése Binh asszonnyal 

Aczél György, a Miniszter-
tanács elnökhelyettese és 
Övári Miklós, az MSZMP 
Központi Bizottságának tit-
kára, az MSZMP Politikai 
Bizottságának tagjai pénte-
ken, tegnap fogadták Nguyen 
Thi Binh asszonyt, a Viet-
nami Szocialista Köztársaság 
oktatási miniszteret. Megvi-

tatták a magyar—vietnami 
oktatási kapcsolatok eddigi 
eredményeit, a közös munka 
fejlesztésének lehetőségeit. 

A szívélyes, elvtársi, bará-
ti légkörű találkozón jelen 
volt Polinszky Károly okta-
tási miniszter és Nguyen 
Phu Soai, a VSZK budapes-
ti nagykövete. (MTI) 

KGST-
megbeszéiés 

A KGST X. anyagi-mű-
szaki ellátási szimpozionja 
pénteken plenáris üléssei és 
a jegyzőkönyvek aláírásával 
befejeződött Győrött. Ha-
zánk és még hat szocialista 
ország — Bulgária, Cseh-
szlovákia. Lengyelország, a 
Német Demokratikus Köz-
társaság, Románia és a 
Szovjetunió — képviselői vi-
tatták meg a téma elméleti 
és gyakorlati kérdéseit. A 
kidolgozott javaslatokat a 
decemberben Moszkvában 
megrendezésre kerülő főbi-
zottsági ülés elé terjesz-
tik. 

Tegnap, pénteken Szege-
den az épülő új Északi vá-
rosrészben átadták az ezre« 
dik lakást. Alig két éve még 
nyoma se volt a Csongrádi 
sugárút két oldalán a több 
emeletes házaknak. Ma mái 
ott sorakoznak egymás mel-
lett. Valósággal gombamód-
ra szaporodnak az épület-
kockák. Nemsokára elérkezik 
az idő, amikor az Északi vá-
rosrész összeépül Tarjánnal . 
A hatalmas méretű fejlődés 
nagy erőfeszítést kíván, amíg 
a semmiből kinőnek a há-

Kádár János, az MSZMP Központi Bi-
zottságának első titkára. Lázár György-
nek, az MSZMP Politikai Bizottsága tagjá-
nak, a Minisztertanács elnökének társasá-
gában pénteken, tegnap, a Központi Bi-
zottság székházában fogadta O Dzin U 
hadseregtábornokot, a Koreai Munkapárt 

Politikai Bizottságának tagját, a Központi 
Bizottság titkárát, a KNDK népi fegyveres 
erőinek miniszterét. 

A szívélyes, elvtársi légkörű találkozón 
részt vett Czinege Lajos vezérezredes, hon-
védelmi miniszter. Jelen volt Kim Ze Szuk, 
a KNDK budapesti nagykövete. (MTI) 


